
Interview Ralph van Helden  Everest 

Nieuwe capaciteit in de Nederlandse markt

Van ambassadeur naar entrepreneur
Nieuwe capaciteit in de Nederlandse markt! Meijers verwelkomt deze  ontwikkeling met open armen. 

Ton Stalenhoef en Leslie de Swaan interviewden Ralph van Helden op zijn eerste werkdag bij Everest. 

De carrière van Ralph kenmerkt zich door een soort ‘10 year sequence’ zoals hij het zelf noemt. Hij werkte 10 jaar bij banken 
(Rabo en ING), 10 jaar bij Marsh en de laatste 10 jaar bij Lloyds. Bij de laatste werkgever bekleedde hij een ambassadeurs
functie die hem ten tijde van préBrexit  tot in het centrum van de politieke macht in Brussel bracht. Uitdagend en interessant, 
maar na tien jaar begon het weer te kriebelen. Ralph doet graag nieuwe dingen, waarbij de relatie met collega’s en klanten 
heel belangrijk is. Doorslaggevend. Toen hij werd benaderd door oud collega Vincent vandenDael, die de Amerikaanse (her)
verzekeraar Everest naar de Nederlandse markt kwam brengen, was zijn aandacht getrokken.

Wat komt Everest brengen in Nederland? 
Om meteen maar even met de deur in huis te vallen: Everest gaat capaciteit bieden op brand, (beroeps)aansprakelijkheid, 
D&O en garantie (surety)risico’s. Ralph: “De filosofie van Everest is om zelf te bouwen in nieuwe en bestaande markten.” De 
Amerikaanse herverzekeraar van oorsprong breidde circa zes jaar  geleden de rol in de keten uit naar verzekeraar. Het principe 
van Everest draait om partnerships met een  continuïteitsgedachte. Om de markten voor de lange termijn solvabele  capaciteit 
te verstrekken. Everest sloot 2019 af met een totaal premie inkomen van USD 9 miljard (2,7 miljard uit verzekeringen en  
6,3  miljard uit herverzekeringen). De netto winst was iets meer dan USD 1 miljard. Met een balans van bijna USD 30 miljard en 
slechts 6,5% vreemd vermogen is Everest een financieel zeer sterke partij.
Nederland is niet het enige land waar Everest op inzet. Vanuit Nederland kunnen ook activiteiten in Spanje, België, Luxemburg, 
Duitsland en de Nordics gaan bijdragen aan een sterker netwerk buiten de VS waar nu nog 90% van de inkomsten vandaan komt. 
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Zaken doen 
Makelaar pur sang Ton Stalenhoef heeft behoefte aan details en vraagt dóór naar de werkwijze van Everest. Hij geeft aan dat we 
staan te springen om marktbrede capaciteit. Denk ook aan de nieuwe ontwikkelingen die in de huidige markt moeilijk te sluiten 
zijn zoals zonnepanelen, Food & Feed en Agri. Dáár hebben we behoefte aan in Nederland. 
Van Helden legt uit: “We gaan data gedreven portefeuille tekening doen in de breedte op de beurs en in volmacht. De Specialties 
van Everest zijn vastgoed, medische aansprakelijkheid, kunst en juwelen, W&I, garantie verzekeringen en cata strofe gevaren 
zoals overstroming en aardbeving. Ook hier willen we  capaciteit voor leveren in de Nederlandse markt. We sluiten aan bij VRA 
en we worden lid van de VNAB. Ons eigen data warehouse is eind mei klaar. Het liefst doen we zaken met de local heroes, ik heb 
er circa 20 op het oog. En daarvan is Meijers de eerste waar we al zaken mee doen en een overeenkomst mee hebben”. 

Lessons learned
De 10 jaar bij Lloyds heeft van Helden geleerd om op een andere manier te kijken 
naar de markt. Vraag en aanbod van 80 verzekeraars komen samen op Lloyds. 
Voor van Helden duurde het drie jaar om het  proces tot in de finesse in de vingers 
te  krijgen. Ralph: “De groei heeft me geleerd dat de focus op de juiste  product/
markt  combinaties echt succesvol is. Het startpunt is inspelen op de vraag; wat 
wil de klant.” 

Blik in de glazen bol 
Voor van Helden is dit een spannend nieuw avontuur. Hard werken, om van niets 
iets te maken. Hij voelt zich een echte  entrepreneur die de vrijheid heeft om het 
spel mee te gaan spelen. Natuurlijk is een beetje geluk ook heel welkom. Van 
Helden: “Het moet zijn alsof Everest er altijd al is geweest. Nu is er nog niks,  nakkes, 
nada. Nu gaat ook blijken of mijn  vrienden in de markt ook echt mijn partners 
 worden. In ieder geval is de timing goed met de huidige marktcondities.”

Ralph van Helden denkt dat de verhardende markt zich nog twee jaar zal doorzetten. Aansprakelijkheid en brand zal nog 
 aantrekken. Daarna zal het zich stabiliseren. Hij sluit af: “we gaan de komende vijf jaar in ieder geval géén saaie markt 
tegemoet.”

Toekomst ten tijde van corona
Een maand later hebben we nog even contact met Ralph. Want zijn laatste quote bleek van ware orakelkwaliteit. De wereld 
ziet er inmiddels radicaal anders uit. Voor de nieuwe toetreder in de Nederlandse markt heeft dat vooral  operationele 
 consequenties. Het nieuwe fysieke kantoor in Nederland opent op zijn vroegst 1 juli. Intussen gaan de voorbereidende 
 werkzaamheden gewoon door. Het zoeken van een property underwriter, het verkennen van de markt. Ralph: “Vraag naar 
nieuwe capaciteit is er in overvloed, de trechter zit denk ik momenteel in Londen. Momenteel bekijken we onze wereldwijde 
exposure op de pandemie. Dat is best ingewikkeld omdat we voornamelijk in Amerika en ZuidAmerika polissen blijken te 
hebben die dekking geven bij deze crisis.”
 
Ralph vervolgt: “Deze coronacrisis is natuurlijk verschrikkelijk voor iedereen, vooral voor mensen met substantieel financieel 
en persoonlijk leed. Intussen ben ik onder de indruk van de aanpak van Everest. Ik leer dit bedrijf nu in sneltreinvaart kennen 
als een solide, sterk geleide organisatie die de menselijke factor boven de zakelijke stelt. Het is business as usual, onze rating 
in Amerika is vorige week zelfs naar ‘outperform’ gestegen. We hebben geen ontslagen en nemen gewoon nog mensen aan. 
Dat geeft vertrouwen.”
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